

# General Chapter of the Cenacle Sisters

9 June 2022



This day began with a song to the Holy Spirit, accompanied by a Philippine liturgical dance with beautiful gestures, that prepared us to enter into the proposed rhythm of the day.

We continued to reflect on the calls we heard from the different documents, continuing the previous day's work, discerning the "refrain" that echoed throughout the Chapter.

After intense sharing, we proceeded to work on the Norms.

In the midst of all these past days' labors, Sr. Alphonsine shared with us the sad news of the death of Sr Justine. We took a time to pray for Sr Justine and for communities of Madagascar, especially the community of St Elizabeth, Soavimbahoaka.



Sr. Justine Rahelariananana



# Chapitre Général des Sœurs du Cénacle

9 Juin 2022



Cette journée a commencé par un chant à l'Esprit Saint, accompagné d'une danse liturgique philippine avec de beaux gestes, qui nous ont préparées à entrer dans le rythme proposé pour la journée.

Nous avons continué à réfléchir sur les appels que nous avons entendus dans les différents documents, en poursuivant le travail de la veille, en discernant le "refrain" qui a résonné tout au long du Chapitre.

Après un partage intense, nous avons travaillé sur les Normes.

Au milieu des travaux de ces derniers jours, sr. Alphonsine nous a partagé la triste nouvelle du décès de sr Justine. Nous avons pris un temps de prière pour sr Justine et pour les communautés de Madagascar, spécialement la communauté Ste Elisabeth à Soavimbahoaka.



Sr Justine Rahelariananana

